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Abstract (en)
[origin: DE3118639A1] The invention relates to lids which consist of aluminium alloys or iron material, such as tin plate or tin-free steel, having at
least one punched-out pouring hole and, if appropriate, at least one air hole, said holes being covered by a tear-off closure strip which is attached by
hot sealing. On the inner side of the lids, the region of the holes (2) is pretreated with a primer and provided thereon with a plastisol coating (10), as
a result of which the cut edges (3) of the holes are protected from attack by the contents of the can. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Deckeln aus Aluminiumlegierungen oder Eisenmaterial wie Weissblech oder zinnfreiem Stahl mit mindestens einem ausgestanzten
Ausgiessloch und gegebenenfalls mindestens ein Luftloch, welche Löcher durch einen heissaufgesiegelten, wegreissbaren Verschlussstreifen
agbedeckt sind, wird auf die Deckelinnenseite der Bereich der Löcher 2 mit einem Haftprimer vorbehandelt und darauf mit einer Plastisol-
Beschichtung 10 versehen, wodurch die Schnittkanten 3 der Löcher vor einem Angriff durch das Füllgut geschützt werden.
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